
Referat fra FAU møte 10.september 2019 

Tilstede: Leder Johnny Stewart-Pettersen, Kasserer Marianne Bru, Marit Vik (1.kl.), 
Michael Kristensen (1.kl), Øistein Barmen Johnsen (4.kl), Leif Magne Vik (5.kl), Charlotte 
Isager (5.kl), Leif Gunnar Vestbostad Vik (6.kl), Elisabeth Ledang Helle (7a), Hilde Fløisand-
Hansen (7a). Rektor deltok på første del av møte.  

Forfall: representanter fra 2. og 3. klasse 

 

Saker: 

1/2019: Informasjon fra rektor 

- Skolebesøk. I forbindelse med kommunesammenslåing fra 01.01.20, ønsker 
kommunene å legge til rette for besøk til andre skoler. Lærerne kan søke kommunen 
om midler til dette, det er satt av kr. 300.000 til dette formålet. 

- Leirskole for 7.trinn. I den nye storkommunen er det usikkert om kommunen dekker 
leirskole for 7. eller 8.trinn. Toftøy skule ønsker at elevene som startet i 7.klasse 
denne høsten skal få reise på leirskole våren 2020. Det blir viktig at foreldregruppen 
på trinnet jobber for å sikre nok midler til leirskole. Stort kull på trinnet, med både a 
og b klasse. FAU vil søke å støtte med midler til leirskole dersom det er mulig.  

- SFO betaling. SFO tilbudet i våre nabokommuner Sund og Fjell ligger pr. i dag på et 
høyere betalingsnivå enn Øygarden kommune. Politikerne ønsker å samordne og 
utjevne SFO betaling inn i ny storkommune. Ikke enda avgjort hvordan det vil se ut i 
praksis, kommer på høring, må deretter vedtas politisk.  

- Ferie SFO. SFO vil ha feriestengt tre uker midt på sommeren. Vil bli tilbud om SFO to 
uker i forkant og to uker i etterkant av dette. Ikke avklart hvilke skoler som vil tilby 
sommer SFO, samkjøring mellom skolene.  

- Parkeringsplass. Dagens nye parkeringsplass er ikke ferdigstilt og mangler derfor 
godkjenning for bruk. Planen er at den skal ferdigstilles i skolens høstferie. Det skal 
blant annet merkes opp 80 parkeringsplasser. 

- Juleavslutning 2019. Skolen har i dag rundt 160 elever. For å kunne legge til rette for 
en felles avslutning, foreslår rektor at det planlegges for et utearrangement. Det er 
ønskelig at vi skal ha tenning av juletre. Dersom klassene ønsker det kan de ha en 
kort klassevis markering inne i forkant eller etterkant av felles juleavslutning. 

- Svømmetilbud til elevene. Ny svømmehall på Rong vil trolig ikke være ferdig til bruk 
før høsten 2020. I løpet av høsten vil dagens svømmehall bli stengt for utbedringer. 
Det er derfor mulig at elevene vil stå uten svømmetilbud fram til ny hall åpnes. 

- Smartklokker. Lærere i noen klasser på noen trinn opplever at flere elever bruker 
smartklokker. Utfordring med disse klokkene er at de kan filme, ta opp lyd og ta 
bilder. Detter er ikke tiltatt etter personvernloven. Mulig at klokkene, som 
mobiltelefoner vil bli samlet inn og oppbevart forsvarlig.  

- Opplæring om nettvett for 4.klasse. Elever og foresatte i 4.klassen får tilbud fra 
Barnevakten om kveldsskole om nettvett. Det er et veldig godt tilbud, og det er viktig 



at foresatte deltar på dette sammen med sine barn. Det er et stort ønske med høy 
deltakelse og stort engasjement rundt dette arrangementet!  

- Foreldremøte 11.september. Kommunen har utarbeidet en handlingsplan for 
urovekkende fravær. Orientering om dette tema på foreldremøte.  

 

Sak 2/19: Konstituering av FAU 2019/2020  

FAU består av epresentanter fra alle klassene, valgte verv ser slik ut: 

Leder: Johnny Stewart-Pettersen 

Nestleder: Marit Vik 

Kasserer: Marianne Bru 

Referent: Hilde Fløisand-Hansen 

 

Sak 3/19: Møtedatoer for FAU 2019/2020 

Møtetidspunkt for hvert møte er kl. 18-19.30. Datoer som følger: 

16.10.19 03.03.20  

05.11.19                                                            01.04.20                                                              

04.12.19                                                            05.05.20 

07.01.20                                                            03.06.20 

05.02.20 

 

Sak 4/19: Varelevering 

Det er observert at lastebil som kommer med varelevering snur på plassen foran skolen 
inngangsparti i 14 tiden. Man er redd for sikkerheten til elevene, og det kommer spørsmål til 
rektor om han kan ta dette med seg videre, se på løsninger knyttet til sikkerhet. Tidspunkt 
for levering, hjelpe sjåfør med sikring etc.  

 

Sak 5/19: Gapahuk 

FAU har fått tildelt midler fra Sparebanken Vest og Blom fiskeoppdrett til oppføring av 
gapahuk i skogen mellom skolen og Toftøy barnehage. Dette er veldig kjekt! 

Ønskelig at gapahuken skal ferdigstilles så snart som mulig, helst i løpet av 2019. 
Representantene Leif Magne Vik, Øistein Barmen-Johnsen og Johnny Stewart-Pettersen fra 
FAU henter inn anbud på materialer og bygging av gapahuk.  



Gapahuken skal bygges av profesjonelle, men det er mulig det må arrangeres 
foreldredugnad knyttet til bæring av materialer, bygging av benker og bålplass. 

 

Sak 6/19: Eventuelt 

a) Gjennomgang av regnskap for FAU. Godt regnskap for kommende skoleår. 
b) For å styrke klassemiljø vil FAU oppfordre klassene til å arrangere ulike trivsels tiltak 

for egen klasse (spillkveld, felles kvelds, baking o.l). Alle kan søke FAU om midler til 
slike tiltak. 

c) FAU ønsker å ha fokus på gode klasssemiljø, arbeid med mobbing og ha fokus på 
nettvett. FAU ønsker å være med å bidra økonomisk til at det kan jobbes med dette 
blant annet ved å hente inn ekstern kompetanse på områdene. FAU ønsker å 
samarbeide med skoleledelse rundt dette.  

 

Referent Hilde Fløisand-Hansen 


